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Protokól nr 11/06

z sesji Rady Powiatu w Wieluniu

z dnia 11 grudnia 2006r.,

która odbyla sie w sali nr 101 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2

w Wieluniu w godz. 910_1215,

Ponadto w obradach udzial wzieli:

1. Pan Andrzej Chowis

2. Pan Slawomir Kaftan

3.

4.

5.

6.

7.

Pani Beata Zajac

Pani Danuta Drutowska

- Sekretarz Powiatu

- Skarbnik Powiatu

- Radca Prawny Starostwa Powiatowego

- Dyrektor PCPR w Wieluniu

Pan Widera

Media

Naczelnicy wydzialów Starostwa Powiatowego.

--

Radni obecni na II sesji Radv Powiatu w Wieluniu:

1. Pan Zygmunt Adamski 11. Pani Krystyna Miskiewicz

2. Pan Janusz Antczak 12. Pan Jacek Niepieklo

3. Pan Leszek Bak 13. Pani Maria Nowaczyk

4. Pan Stanislaw Ciach 14. Pan Krzysztof Owczarek

5. Pan Janusz Jasinski 15. Pan Jan Piekara

6. Pan Marek Kieler 16. Pani Grazyna Ryczynska

7. Pan Waldemar Kluska 17. Pan Krzysztof Sola

8. Pan Jan Kopec 18. Pan Adam Spodymek

9. Pan Józef Kowal 19. Pan Andrzej Stepien

10.Pani Renata Mastalerz-Czapnik



ProIJonowanv IJorzadek obrad:

1. Otwarcie II sesji Rady Powiatu w Wieluniu.

2. Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

3. Przyjecie porzadku obrad.

4. Przyjecie protokolu z I sesji Rady Powiatu w Wieluniu.

5. Sprawozdanie Starosty z dzialalnosci miedzy sesjami Rady Powiatu

w Wieluniu.

6. Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie podzialu srodków PFRON

przypadajacych na teren powiatu wielunskiego wg algorytmu w 2006r. na

realizacje zadan okreslonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r.

o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu osób

niepelnosprawnych.

7. Podjecie uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu zmieniajacej uchwale Nr xn 4/03

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Wielunskiego.

8. Podjecie uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ogloszenia tekstu

jednolitego Statutu Powiatu Wielunskiego.

9. Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla

Starosty Wielunskiego.

10.Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie uchwalenia zasad ustalajacych

wysokosc diet przyslugujacych Przewodniczacemu Rady,

Wiceprzewodniczacym Rady, Przewodniczacym Komisji Rady Powiatu,

Wiceprzewodniczacym Komisji, czlonkom Zarzadu Powiatu i radnym.

11.Interpelacje, zapytania.

12.Wnioski, ogloszenia i oswiadczenia radnych.

13.Zamkniecie II sesji Rady Powiatu w Wieluniu.
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Pkt 1

Otwarcie II sesii Radv Powiatu w Wieluniu.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - otwieram

II sesje Rady Powiatu. Witam radnych, Zarzad Powiatu, Sekretarza Powiatu,

Skarbnika Powiatu, naczelników wydzialów Starostwa, przybylych gosci oraz media.

Pkt 2

Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - stwierdzam,

ze na 19 radnych obecnych jest 18, czyli obrady sa prawomocne.

Pkt 3

Przviecie porzadku obrad.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu

proponowany porzadek obrad otrzymaliscie Panstwo wraz z zaproszeniem na

dzisiejsza sesje. Proponuje po punkcie 3 wprowadzic punkt: Powolanie Komisji

Uchwal i Wniosków. Zostalo to przeoczone. Pozostale punkty ulegna przesunieciu.
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Kto jest za wprowadzeniem powyzszej zmiany do porzadku obrad, prosze

o podniesienie reki?

Rada Powiatu jednoglosnie (19 radnych glosowalo) wprowadzila do porzadku

obrad jako punkt 4 "Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków".

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa inne

propozycje do porzadku obrad? Prosze, radny Adamski.

Radny Zygmunt Adamski - Panie Przewodniczacy! Panie, Panowie Radni!

Chcialbym zaproponowac ograniczenie porzadku obrad dzisiejszej sesji. Proponuje

zdjac punkt 10 "Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia

dla Starosty Wielunskiego" i punkt 11 "Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie

uchwalenia zasad ustalajacych wysokosc diet przyslugujacych Przewodniczacemu

Rady, Wiceprzewodniczacym Rady, Przewodniczacym Komisji Rady Powiatu,

Wiceprzewodniczacym Komisji, czlonkom Zarzadu Powiatu i radnym". Z czego

wynika moja propozycja? W bardzo ekspresowym tempie otrzymalismy zaproszenie

na dzisiejsza sesje z materialami, które powoduja, ze mamy podejmowac decyzje

finansowe. Rozumiem, ze nalezy okreslic ilosc komisji, ale z tym wiaza sie wydatki

budzetowe, za tym stoja pieniadze. Mamy podejmowac decyzje zwiazane

z wydawaniem pieniedzy nie wiedzac, jaka jest sytuacja finansowa powiatu. Do tej

pory nie wiemy, jaki jest stan finansowy powiatu, nie otrzymalismy zadnych

materialów. Po raz kolejny wnioskuje do Zarzadu Powiatu o przedstawienie nam

materialów na temat stanu finansowego powiatu. Po zapoznaniu sie z tymi danymi

przystapimy do nastepnego etapu - podjecia decyzji odnosnie wynagrodzenia, diet

radnych. Dziekuje.

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Stwierdzam, ze materialy do radnych dotarly w ustalonym przez Statut terminie, czyli

na 7 dni przed terminem sesji.

Czy w tym temacie ktos chcialby zabrac glos? Nie widze. Kto jest za przyjeciem

wniosku radnego Adamskiego, prosze o podniesienie reki.
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Rada Powiatu odrzucila wniosek radnego Adamskiego (7 glosów za,

1 glos wstrzymujacy i 11przeciwnych).

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa inne

propozycje do porzadku obrad? Nie widze. Kto jest za przyjeciem porzadku obrad

wraz z punktem 4 "Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków", prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu 12 glosami za, przy 7 przeciwnych (19 radnych glosowalo)

przyjela porzadek obrad z zaproponowana zmiana.

Przviety lJorzadek lJosiedzenia:

1. Otwarcie IIsesji Rady Powiatu w Wieluniu.

2. Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

3. Przyjecie porzadku obrad.

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

5. Przyjecie protokolu z I sesji Rady Powiatu w Wieluniu.

6. Sprawozdanie Starosty z dzialalnosci miedzy sesjami Rady Powiatu

w Wieluniu.

7. Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie podzialu srodków PFRON

przypadajacych na teren powiatu wielunskiego wg algorytmu w 2006r. na

realizacje zadan okreslonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r.

o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu osób

niepelnosprawnych.

8. Podjecie uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu zmieniajacej uchwale Nr xn 4/03

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Wielunskiego.

9. Podjecie uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ogloszenia tekstu

jednolitego Statutu Powiatu Wielunskiego.

10.Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla

Starosty Wielunskiego.
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11.Podjecie uchwaly Rady Powiatu w sprawie uchwalenia zasad ustalajacych

wysokosc diet przyslugujacych Przewodniczacemu Rady,

Wiceprzewodniczacym Rady, Przewodniczacym Komisji Rady Powiatu,

Wiceprzewodniczacym Komisji, czlonkom Zarzadu Powiatu i radnym.

12.Interpelacje, zapytania.

13.Wnioski, ogloszenia i oswiadczenia radnych.

14.Zamkniecie II sesji Rady Powiatu w Wieluniu.

Pkt 4

Powolanie Komisii Uchwal i Wniosków.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

o zglaszanie kandydatur do Komisji Uchwal i Wniosków.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zgloszono nastepujacych kandydatów:

radny Leszek Bak zglosil kandydature radnej Grazyny Ryczynskiej,

radny Waldemar Kluska zglosil kandydature radnej Krystyny Miskiewicz,

radny Marek Kieler zglosil kandydature radnego Krzysztofa Soli.

Wszyscy zgloszeni kandydaci wyrazili zgode na prace w Komisji Uchwal i Wniosków.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa inne

kandydatury? Nie widze. Kto jest za powolaniem Komisji Uchwal i Wniosków

w proponowanym skladzie?

6



W glosowaniu jednoglosnie (19 radnych glosowalo) powolano Komisje Uchwal

i Wniosków w skladzie: radna Grazyna Ryczynska, radna Krystyna Miskiewicz

i radny Krzysztof Sola.

Pkt 5

Przviecie protokolu z I sesii Radv Powiatu w Wieluniu.

Radny KrzysztofOwczarek- przewodniczacyRady Powiatu - protokól

z I sesji wylozony byl do wgladu. Czy sa uwagi do jego tresci? Nie widze. Kto jest za

przyjeciem protokolu z I sesji Rady Powiatu, prosze o podniesienie reki.

Protokól z I sesji Rady Powiatu zostal przyjety jednoglosnie (19 radnych

glosowalo).

7

- - - - --------



Pkt 6

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu -

otrzymaliscie panstwo wraz z materialami Sprawozdanie Starosty. Czy sa pytania,

uwagi do Starosty?

Radny Zygmunt Adamski - jezeli chodzi o przedstawione Sprawozdanie

Starosty z dzialalnosci Zarzadu to moje odczucie jest takie przynajmniej, nie wiem

byc moze taka forma, która jest zaproponowana byla stosowana do tej pory i byc

moze jest akceptowana przez wiekszosc natomiast ja z tego sprawozdania niestety

nie moge wyczytac czym sie zajmowal Zarzad w tym czasie. Czy przyjmowal projekty

uchwal Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Zespolowi Obslugi Ekonomiczno -

Administracyjnej Szkól i placówek Oswiatowo - Wychowawczych w Wieluniu,

przyjmowal projekt uchwaly Rady Powiaty w sprawie zakresu i formy informacji

o przebiegu budzetu powiatu wielunskiego i wszystko to jest pozytywnie, pozytywnie.

Co za tym sie kryje? Co za tymi zapisami sie kryje, niestety nie wiem i wieloma

innymi, bo cale sprawozdanie wlasnie tak jest skonstruowane, a chce zwrócic uwage,

ze zgodnie z ustawa o samorzadzie powiatowym do wylacznej wlasciwosci Rady

Powiatu nalezy m.in. rozpatrywanie sprawozdan z dzialalnosci Zarzadu w tym

z dzialalnosci finansowej. Jezeli my mamy to sprawozdanie Zarzadu przyjmowac, to

jezeli mam glosowac za czyms, to musze wiedziec co, jaka tresc zawiera to

sprawozdanie. Natomiast z tego sprawozdania niestety nie wiem nic. Byc moze

w trakcie dzialalnosci rady wraz z uplywem czasu, byc moze te rzeczy beda mi

znane, natomiast na dzien dzisiejszy niestety nie moge nic powiedziec na temat tego

czym zajmowal sie Zarzad. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - Starosta

prosze bardzo.

Starosta Andrzej Stepien - Panie Przewodniczacy! Wysoka Rado! Panie

Radny! Przepis, na który sie pan powoluje to jest przepis dotyczacy rocznego

sprawozdania Zarzadu, to sprawozdanie, które przedstawiamy na tej sesji i bedziemy

przedstawiac na kolejnych sesjach haslowo wskazuje tematy, które byly

podejmowane na posiedzeniu Zarzadu. Oprócz tego te wszystkie informacje sa
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informacjami jawnymi, nikt nie blokuje zadnej informacji. Jezeli ktokolwiek jest

zainteresowany to w biurze rady wszystkie szczególy sa do wgladu, oprócz tego

wszystkie informacje sa w Biuletynie Informacji Publicznej.

Wicestarosta Janusz Antczak - Panie Przewodniczacy! Kolezanki i Koledzy

Radni! Jeszcze jedna informacja. Kazdy protokól z posiedzenia kolegialnych

organów, a w tym równiez z posiedzenia Zarzadu po przyjeciu jest publicznie

dostepny i nie ma najmniejszych problemów, zeby zapoznac sie z biezaca

dzialalnoscia Zarzadu i sledzic kto i jakie stanowisko na danym Zarzadzie, czy na

danej sesji zajal. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

radny Adamski.

Radny Zygmunt Adamski - ad vocem. Do Starosty. Nie prawda jest, ze

Rada przyjmuje roczne sprawozdania Zarzadu, z niczego to nie wynika. Akurat art.12

ustawy o samorzadzie powiatowym punkt 4 doslownie brzmi w ten sposób: do

wylacznej wlasciwosci rady powiatu nalezy stanowienie o kierunkach dzialan zarzadu

oraz rozpatrywanie sprawozdan z dzialalnosci zarzadu w tym z dzialalnosci

finansowej. Sprawozdan! Czyli jezeli starosta sklada sprawozdanie z dzialalnosci w

okresie od do, to tak to nalezy rozumiec, czyli w okresie od 19 pazdziernika do

1 grudnia i prosze nie odsylac mnie w tej chwili do protokólów. Bedac na tej sesji

chce wiedziec, czym sie zajmowal zarzad, z tego sprawozdania nie wiem niestety.

Dziekuje.

Radny KrzysztofOwczarek - przewodniczacyRady Powiatu - prosze

bardzo, czy jeszcze ktos chcialby w tym punkcie zabrac glos? Prosze radna

Nowaczyk.

Radna Maria Nowaczyk - Panie Przewodniczacy! Szanowna Rado! Ja mam

pytanie w punkcie 2 Sprawozdania Starosty: rozpatrzenie wniosku Dyrektora Domu

Pomocy Spolecznej w Skrzynnie w sprawie zwiekszenia zatrudnienia o 28 osób

w dzialach: medyczno-opiekunczym i terapeutyczno-rehabilitacyjnym oraz

zwiekszenia planu finansowego na rok 2007. Skad taka potrzeba, az 28 osób wiecej

w zakladzie pracy?

Starosta Andrzej Stepin - Zarzad przychylil sie do prosby dyrektor Marii Bak

o zwiekszenie zatrudnienia z tego i wylacznie powodu, ze Dom Pomocy Spolecznej

w Skrzynnie musi spelnic standardy. Standardy mówia o ilosci zatrudnionych na

jednego pacjenta. Przypominam, ze w poprzedniej kadencji dokonywalismy zmian
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w statucie OPS-u i obecnie w OPS-e jest 175 osób, czyli podopiecznych. Na te 175

osób musi byc odpowiednia proporcja. Ja w tej chwili nie powiem ile na jednego

pacjenta musi byc opiekunów, ale to z tego wynika.

Radna Maria Nowaczyk - dziekuje bardzo.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje

bardzo. Czy sa jeszcze jakies pytania do Sprawozdania Starosty? Nie widze, w takim

razie kto jest za przyjeciem Sprawozdania Starosty z dzialalnosci miedzy sesjami

Rady Powiatu w Wieluniu, prosze o podniesienie reki.

Sprawozdanie Starosty z dzialalnosci Zarzadu Powiatu w Wieluniu w okresie

od 19 pazdziernika 2006r. do 1 grudnia 2006r. zostalo przyjete 13 glosami za, przy

6 przeciwnych (glosowalo 19 radnych).

Pkt 7

odzialu srodków PFRON

zadan okreslonvch w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r. o rehabilitacii zawodowei i

spolecznei oraz zatrudnianiu osób niepelnosprawnvch.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - otrzymali

panstwo projekt uchwaly w sprawie podzialu srodków PFRON przypadajacych na

teren powiatu wielunskiego wg algorytmu w 2006r. na realizacje zadan okreslonych

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r. o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz

zatrudnianiu osób niepelnosprawnych. Do tej uchwaly jest zalacznik mówiacy o

podziale srodków oraz uchwala Powiatowej Spolecznej Rady ds. osób

Niepelnosprawnych w Wieluniu z 22 listopada 2006r., która w § 1 mówi, ze opiniuje

sie pozytywnie projekt uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podzialu
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srodków PFRON przypadajacych na teren powiatu wielunskiego wg algorytmu

w 2006r. na realizacje zadan okreslonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r.

o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu osób niepelnosprawnych.

Macie panstwo takze pismo, które zostalo przeslane z Panstwowego Funduszu

Rehabilitacji Osób Niepelnosprawnych o przyznaniu dodatkowych srodków, z tego

tez powodu jest propozycja podjecia tej uchwaly.

Prosze bardzo, kto w tym punkcie chcialby zabrac glos? Nie widze. Rozumiem przez

to, ze nie ma zadnych uwag co do propozycji uchwaly. Prosze Komisje Uchwal

i Wniosków o przeczytanie projektu uchwaly.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik

do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje

bardzo. Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze

o podniesienie reki.

Rada Powiatujednoglosnie (glosowalo 19 radnych) podjela uchwale Nr 11/9/06

w sprawie podzialu srodków PFRON przypadajacych na teren powiatu wielunskiego

wg algorytmu w 2006r. na realizacje zadan okreslonych w ustawie z dnia 27 sierpnia

1997r. o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu osób

niepelnosprawnych.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.
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